
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 6. marts 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 238

Vil ministeren redegøre for, hvorfor beklædningshåndværkeruddannelsen på NEXT i

Ishøj ikke er blevet tildelt kvotepladser, og mener ministeren, at det er en hensigtsmæssig

måde at tildele kvotepladser på, når der er uddannelser som f.eks. beklædningshåndvær-

keruddannelsen, hvor branchen har svært ved at tage praktikelever ind, men hvor eleve-

rne som færdiguddannede ender i jobs oftest som selvstændige eller freelancere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Carøe (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Caroe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anders Kronborg
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